
Formandens beretning 2024 

 

Kære medlemmer, velkommen til årets generalforsamling. Jeg er glad for at se så mange af jer her i dag. 

Denne generalforsamlinger vores mulighed for at reflektere over det forgangene år og se frem mod de 

kommende udfordringer og mål. 

Men først vil jeg bede jer om at rejse og udtrykke vores tab af vores bestyrelsesmedlem Per Møller Hansen 

med 1 minuts stilhed- 

Ære være hans minde. 

 

Tilbageblik på det forgangene år. 

Vores første beslutning var at droppe tarteletfestivallen og vinsmagning. 

 

Det forgangne år har været særdeles produktivt for Middelfart Jazzfestival. 

Vi har gennemført Kirkekoncert med Anne Mette Elten. 

Tosset torsdag med DJ Øtzi og de vilde kaniner. 

Fredag åbnede med åbningstale af Middelfart Kommunes Kulturchef Steen Møller, som gav os rosende ord 

med på vejen. 

Fredagens program og  

Lørdagen program trak mere end fuldt hus med JR BIG BAND med Anders Blichfeldt. 

Swing Sisters, Sigurd Berret and the cigars, Sahra De Silva, Doc Holind new oreleans Jazzband og sluttede 

med Blues Brothers Souvenir Show. 

 

Året var også krydret med jazz på Dampskib, jazzmusik på Nytorv, Streetparade og børnejazz på Kulturøen, 

samt musik på Gl. torv arrangeret af Guldkronen. 

 

Jamession blev genoptaget på Restaurant Marsvinet med fuldt hus. 

Og vores medlemstal er vokset med 50%. 

Vi har også mødt udfordringer, især på områder som Middelfart Kommune opsætter lade stander på 

parkeringspladsen, samt tilladelse til at der kunne afholdes en DJ festival på nabo adressen samme 

weekend. 

Man kunne godt have tænkt sig et bedre samarbejde med Brobygningen Middelfart som har været totalt 

passive. 



 

3. Økonomisk status 

I foråret fik vi et chok da vi ikke fik godkendt vores momsfritagelse, som vi ellers har fået siden foreningens 

start for 35 år siden. 

Dette gav os økonomiske udfordringer, men vi er kommet igennem det.  

Økonomisk set har vi været i stand til at styrke vores position. Vi har formået at holde vores budgetter 

indenfor rammerne, med et lille overskud på 90.000 kr. 

Dette giver os et stærkt fundament for fremtiden. 

Dette havde ikke været muligt uden vor store stærke sponsor samarbejde. 

Her har vi lagt mange kræfter sammen med sponsorer om at finde de midler der skal bruges når alt musik 

er gratis 

4. Fremtidige mål og visioner: 

For ikke i fremtiden at skulle stå uden moms fritagelse vil bestyrelsen fremlægge nye vedtægter senere i 

dag som skulle gøre det nærmere at få en tilladelse igennem. 

Vi står overfor et spændende år med mange muligheder. Vores mål er at fortsætte væksten og udviklingen 

af vores festival. 

Vi vil fokusere på hvordan vi får de unge mennesker mere involveret til jazzfestivalen, og vi har allerede 

planer om at flytte Børne Jazzen fra Kulturøen til bassinet ved Cafe Razz og inddrager Lillebæltsværftet til 

ungdoms jazz afviklet af de unge mennesker, men som det er i dag er det for dyrt at lej værftet, hvilket er 

en udfordring som kun kan løses med et ekstra tilskud som skal findes. 

 

Program for 2025: 

 

Onsdag d. 30. juli 

Kirkekoncert: De 3 Kongelige tenor med sopran. 

 

Torsdag d. 31. 2025 

Tema aften: 

Tosset Torsdag med Barbara, Kay DJ Øtzi, DJ Garfield, Pop Shop og Papkasseshow 

 

 

 

 



Fredag 1. august 2025 

 

Teltet på Gl. Havn. 

Kl. 17.00-1900 Kansas City Stompers. 

Kl. 19.30-21.30 Poul Harrison Jazzband. 

Kl. 22.00-24.00 Jordans Drive. 

 

Lørdag 2. august 2025: 

 

Teltet på Gl. Havn. 

Kl. 12.00-14.00 J.R Bigband med Michael Carøe. 

Kl. 14.30-16.15 Louisiana Jazzband og Daimi. 

Kl. 16.45-18.45 Sinatra Syndicate. 

Kl. 19.15-21.30 Godsejernes Jazz og Blues band. 

Kl. 22.30-24.00 Blues Brothers Souvenir Show. 

 

 

Søndag 3. august 2025  

Jamesession på Restaurant Marsvinet. 

 

5. Tak til medlemmer og frivillige 

Til sidst vil jeg gerne takke alle vores frivillige og bestyrelsen for deres store indsats. Uden jer vile vores 

festival ikke være mulig. 

Jeres tid og engagement betyder alt for vores festival og vores fællesskab. 

 

6. Afslutning: 

Afslutningsvis vil jeg sige, at vi kan være stolte af det, vi har opnået, og jeg ser frem til kommende 

bestyrelsesmøde hvor vi fordeler vores roller og titler i bestyrelsen.  


